
LATVIJAS ALPĪNISTU SAVIENĪBAS  

VALDES SĒDE 

PROTOKOLA Nr. 11-23 

13.09.2023. 

Zoom 

Valdes sēdes laiks 18:00 – 19:30 

Sēdē piedalās: Normunds Reinbergs, Nauris Hofmanis, Linda Gruzīte, Māra Vilciņa 

Protokolē: N.Reinbergs 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Alpīnisma komisijas vadītāja V.Puriņa prombūtne 

2. Semināra finansējums 

3. Par neonotikušajām sacensībām 

4. Sacensību kalendārs 2024 

5. Nolikums par interešu konfliktu novēršanu saskaņā ar LOK līgumu 

6. LSFP finansēšanas komisijas sapulce 

7. Termiņa beigas aktam par COVID inventāra nodošanu biedrībām 

8. Jautā LAS jebko – tiešsaistes tikšanās ar LAS biedriem 

9. Aldara tornis – informācijas apmaiņa 

 

1. Alpīnisma komisijas vadītāja V.Puriņa prombūtne 

Kopš aprīļa LAS AK nav notikusi neviena komisijas sēde. Komisijas vadītājs V.Puriņš neiesaistās LAS 

whats up sarakstē, nav sazvanāms, nav izpildījis virkni uzdevumu, kurus ir uzņēmies 

Lēmums: N.Reinbergam mēģināt sakontaktēties ar V.Puriņu līdz 20.09., ja nesekmīgi sasaukt AK 

2. Semināra finansējums 

No LSFP saņemt līdzfinansējums 1200 EUR, kas nepietiekošs 2 dienu semināram atbilstoši tāmei 

Lēmums: Atbalstīt LAS budžetā paredzētā finansējuma semināriem piešķiršanu semināram 25.-26. 

Novembrī. I.Liepiņai pārskatīt semināra tāmi 

3. Par neonotikušajām sacensībām 

Nav notikušas vai atceltas sacensības Gandra kauss 02.09. (Traverss) un Sacensības kāpšanas sportā 

grūtā kāpšana un ātrumkāpšanā 09.09. (BJC Daugmale). Organizatori nav oficiāli par to informējuši 

LAS. 

Lēmums: Naudu, kas bija paredzēta no LSFP budžeta sacensībām pārdalīt citiem pasākumiem. 286,00 

EUR x 2=572,00 EUR 

4. Sacensību kalendārs 2024 

Lēmums: Klubiem iesūtīt plānotās sacensības 2024.gadām, aizpildot anketu līdz 08.10.2023. 

5. Nolikums par interešu konfliktu novēršanu saskaņā ar LOK līgumu 

Lēmums: N.Reinbergam sagatavot melnrakstu līdz nākamai valdes sēdei 

6. LSFP finansēšanas komisijas sapulce 



M.Vilciņa informēja par dalību LSFP finansēšanas kritēriju izmaiņu komisijā. Saskarā ar 

potenciālajiem grozījumiem sporta likumā federācijas saņems aptaujas anketu par nepieciešamajiem 

grozījumiem. Par pašiem kritērijiem diskusijas esot bijušas visai maz. 

Lēmums: ziņojums pieņemts zināšanai 

7. Termiņa beigas aktam par COVID inventāra nodošanu biedrībām 

MJC PES informējusi LAS, kas saskaņā ar nodošanas pieņemšanas aktu ir pagājis 3 gadu termiņš uz 

kuru organizācija saņēma lietošanā aprīkojumu – aizķeres. Tas pats attiecās uz citiem LAS biedriem, 

kuri parakstījuši līdzīgus aktus. 

Lēmums: pagarināt aktus līdz faktiskās lietošanas beigām  

8. Jautā LAS jebko – tiešsaistes tikšanās ar LAS biedriem 

Lēmums: Rīkot oktobra otrajā pusē, datumu precizējot vēlāk 

9. Aldara tornis – informācijas apmaiņa 

Diskusija starp valdes locekļiem par Aldara torņa iespējamajiem apsaimniekošanas modeļiem. 

 

Sasaukt nākamo valdes sēdi pēc nepieciešamības, bet ne vēlāk kā 12.10.2023. 


